

1985 - 2 meetings

ASSOCIATION DES PROPRIETAIRES DE PERKINS SUR LE LAC

Proces verbal d'une Assemblée générale tenue à la plage communautaire du lac Bataille, le 4 août 1985, à 10h30.

1. Quarante-quatre membres ont signé la feuille de présence.
2. Le Président fait rapport de la réunion du 12 avril 1985.
3. Le Président souhaite la bienvenue à Sylvie et Daniel Mondor.
4. Finances: Le Président rapporte que les finances sont bonnes. On doit doubler le nombre de membres. Le Président indique qu'un rapport financier sera disponible pour l'Assemblée générale de septembre.
5. Environnement: 42 membres étaient présents à la réunion de Fapel le 26 juillet 1985. Nous avons préparé des lettres pour signature pour le Ministère. Nous commençons les échantillons d'eau. Marc Vincent est Président de ce comité. Raymonde Garon distribue de la documentation sur l'interprétation des résultats des échantillons.
6. Chemin: Le Président fait rapport sur tous les travaux qui ont été exécutés à date. Nous paierons \$1170 pour le travail exécuté au Lac Barnes.
7. Écritaux: Des écritaux seront placés sur la plage bientôt indiquant "Propriété privée - Membres seulement". Aussi, nous placerons des bouées à la plage démarquant un lieu de baignade.
8. Elections: Jean Fournier est le président du comité de nomination.
9. Période de discussion: Mention est fait du fait que les vidanges ne sont pas ramassés assez tôt après la fin de semaine et aussi qu'il manque des boîtes à cette fin.
10. La réunion est ajourné à 12h00.

PERKINS SUR LE LAC PROPERTY OWNERS' ASSOCIATION

Minutes of a general meeting held at the Community  
Beach of Battle Lake on August 4 1985 at 10:30.

1. Forty-four members signed the attendance sheet.
2. The President reports on the meeting of April 12, 1985.
3. The President welcomes Sylvie and Daniel Mondor.
4. Finances: The President reports that the finances are good. However, we should double our number of members. The President indicates that a financial report will be available for the September general meeting.
5. Environment: 42 members attended the Fapel meeting on July 26, 1985. We have prepared letters for signature to be submitted to the Minister. We will be starting the testing of the water. Marc Vincent is President of this Committee. Raymonde Garon distributes documentation on the interpretation of the results of this testing.
6. Roads: The President reports on the work done to date on the roads. We will pay \$1170 to Barnes Lake for the work performed on their road.
7. Signs: Signs will be posted on the Community Beach soon indicating "Private Property - Members only". Also, buoys will be placed indicating a swimming area.
8. Elections: Jean Fournier is President of the Nominating Committee.
9. Discussion Period: It is mentioned that the garbage is not picked up early enough after the weekend and also that there are not sufficient boxes for this purpose.
10. The meeting is adjourned at 12:00.

S.V.P. Indiquier les présences  
 Please sign in:

<u>NOM / NAME</u>	<u>LAC / LAKE</u>
Brisbois P.	Rheume 1
B. Béné	Bataille 1
L. Denis	Bataille 1
Jim & Marguerite Lucas	Bataille 2
Françoise Lalonde	Bataille 1
Simon Dubourg	Rheume 1
D. Blum	Barnes 1
Eric B. Cecily	1
A. J. P. Proulx	1
John Y. Nakamishi	Bataille B-160 1
Alex Small	Bataille B 23+24 1
<del>My Deleney</del>	Bataille B 371 1
Mahémi Simonin	Bataille Lot 256 1
Chm. Mongeon	Bataille Lot 255 1
M. LACASSE	BATAILLE Lot 246 1
Murielle WARNER	BARNES Lake 1
P. McEoy	Bataille 122 1
M. CHAIRE PARRY	Bataille 178 1
Lawrence & Odette Duch	Bataille 177-2
Pat & Yves Prigent	Bataille 148-9 2
Raymond Gaur	Rheume 320-321 1
Thérèse Paement	Rheume 293 1
Phu Westendorp	Rheume 294 1
Teri Hetherington	1
Norm Hetherington	Rheume D23 1

PAUL DELISLE  
ROBERT FACINE  
Daniel Bigas  
Marcelle Migneron  
David Wendy Hodgkin  
Marc-A. Vincent  
Charles Farland  
Len Kowalik  
Glen Witter  
Gerald & Pauline Monism  
Gwen Hazen  
CHIFF GODDING  
Bernard Richon  
Jean-Louis Allard

LAC BATAILLE 1  
Lac Bataille 1  
" Rheanne 1  
Lac Rheanne 1  
Lac Rheanne 2  
" Bataille 1  
" Barnes 1  
Barnes 1  
Rheanne 1  
Rheanne 2  
Lac Bataille 1  
#49 Barnes. 1  
#109 Lac Bataille 1  
#72, Lac Bataille 1

Attendance Sheet - PSH meeting - Aug 4/85

Dan + Sylvie Mondor  
 Simon Deslaurier  
 Vlad & Lida KRATKY  
 MAURICE PROUX  
 LAURENT ROY  
 JAMES DALE  
 Paulette-Luc Coentere

Batgalle 2  
 Rheume 1  
 Barnes 2  
 Rheume 1  
 Rheume 1  
 Rheume 1  
 Rheume 2

April 12, 1985

Mots de bienvenue du Président -  
Remerciements au bureau de direction et à Linda Foster

1 - Minutes July 15, 1984      Albin Mason  
Pat Wither

2 - Treasurer's Report

- Devrions nous racheter la cotisation
- Non dit le Président - des actions et les coûts arguments
- Nous ne pourrions nous en faire sans une mise -
- "50 is worth what (in the future) -"

Breakdown of Administration

600.00  
200.00

- 3 - Breakdown of costs for the information center -
- Roads non municipal -

3 - Bites -

{ Dept bulletin will have a form of attached done by Hagen -  
 Permission must be obtained - Fusurama -  
 Renewal becomes the form of work to be done -  
 It has obtained a grant for the attaching of labor.

4 - ~~Facsimile~~ Telephone - RSS extended telephone service - June -  
Beaver

Beavers. Most have been removed -  
CORPORATE BILLING

Environment looks to be changed working in the lakes.  
Papers are

} Use both to see l'environnement a i te plan  
deux les raisons.

4 - 85'

- a) ENTRANCE
- b) Hole to Bath with the door
- c) Further in journals - leech - tubs - use of Perkins with the -
- d) Environment in Japan - Bulletin -
- e) Roads Program -
- f) Faecal -
- g) Water testing -

- Recruitment - Deficit quantity of members by is another of social pressure -  
If we do not reach 200 we are not doing our job -

Tasks

Any Plan to do something for Le Relais -

Cost of a marquis -

Le Relais is important - Plan to build an office -

Priority

Environment  
local improvements

Relais - a meeting place

- Commercial store
- We fear to Mortgage - Hypothèque -

Présences = R.A. = 12 avril '85

Sylvie et Daniel Mondor - Lac Bataille - lot 375B  
Helen & Stuart Hamon - Battle Lake - Lot 144.

Aune Bud & Bux Atkinson Barnes Lake Lot - 3.

Margot & Gerry Mueller Lac Rhéaume lot D67

Edna & Dan White Lac Chevrière lot D76

Pat Wittow Lac Rhéaume

John Kenney, Lac Bataille,

Jan T. Fourrier Lac Bataille

Paul Vaegpelle Lac Bataille

Bill Totten Barnes

Vic & Lea Taylor Barnes Lac 27

Bob & Jerry Hagen Battle Lot 112

Bob Edmonds Battle Lake lots B97/106.

Jean-Claude Brissette Lac Rhéaume Lot 275,

Hjalmar "Hank" Hausen Betty Hausen Barnes 55/56

Dwight & Lorna Christie Barnes Lake lots 52

Shirley & Harold Gooding Barnes Lake Lot 39

Denise Bellane Bataille Lot 119-B.

Sérald Moncion Lac Rhéaume lot 273

Paul Warner Barnes Lake

Arene Cameron Lac Rhéaume

adj. Ladain Lac Rhéaume

Alban Garon

M. V. Gregor Mrs. Lac Rhéaume

Ginest Sauvé Lac Bataille

Monique J. Oaks - Lac Rhéaume lot 315

Bernard Robson Lac Chevrière Lot 109

L. A. Canture Lac Rhéaume 289



ASSOCIATION DES PROPRIETAIRES DE PERKINS SUR LE LAC

Procès verbal de l'assemblée annuelle tenue à la plage communautaire du lac Bataille, le 1 septembre 1985 à 10h.

1. Cinquante-deux membres ont signés la feuille de présence.
2. Le procès-verbal de l'Assemblée annuelle du 2 septembre 1984 est lu et adopté à l'unanimité.
3. Le secrétaire-trésorier fait un rapport verbal intérimaire sur les finances de l'Association. Au 1er janvier, 1985, il y avait \$5793.75 en caisse. Au 1er septembre 1985, il y a \$7101.64 en caisse.
4. Le Président souhaite la bienvenue à Monsieur Béland, un représentant du Maire de Val des Monts. Monsieur Béland discute la situation des vidanges. Il indique qu'il tentera d'avoir un supplément de boîtes à vidange et de réparer les boîtes qui sont présentement en place.
5. Le Président fait un rapport des activités depuis la dernière Assemblée annuelle:

- a) Environnement: La Municipalité a entrepris un contract avec la CRO pour étudier l'état des eaux. 132 échantillons ont été pris sur les lacs Bataille, Barnes et Rhéaume. Les résultants seront remis aux propriétaires individuellement et un rapport global sera circulé sous forme de bulletin.

Fapel a fait mention d'un programme pour planter des arbustres où cela serait nécessaire pour assister à la purification de nos eaux.

- b) Chemins: Nous avons dépensés \$1170 pour des réparations effectuées au Lac Barnes.

Nous avons alloués \$2500 pour des réparations à être effectuées sur le chemin du Lac Rhéaume Nord.

- c) Plage Communautaire: L'écritaux a été placé à l'entrée de la plage.

6. Période de Discussion:

Une discussion a eu lieu au sujet des fusils. Le Président indique qu'il a fait demande auprès de la Municipalité pour avoir des enseignes en métal indiquant "Pas de fusils" avec une amende au bas.

Il y aura un autre bulletin émis stipulant ce qui est permis et non-permis sur le Domaine.

Il est suggéré qu'une enseigne soit placée au Chemin Blackburn indiquant "Perkins-Sur-Le-Lac".

Len Kowalik suggère qu'un tableau d'affiche soit placé à l'entrée du Domaine. Tous sont en faveur.

7. Elections: Dans l'absence de Jean Fournier, Luc Couture est nommé Président d'élection.

Il lit la liste telle que proposée à la réunion de direction le 31 août 1985, soit:

Président	Charles Ferland
Trésorier	Daniel Mondor
Secrétaire	Sylvie Mondor
Barnes	Len Kowalik
	D. Waugh
	Bill Totten
Bataille	Gwen Hazen
	Bernard Rochon
	L. Surch <del>M. Vincent</del>
Rhéaume	Raymondé Garon
	Glen Wittur (subst.)
	Luc Couture
Chevreuil	Ian White
Corrigan	Stuart Beaty
Maskinongé	Phil Zerr

Marc Vincent présente Monsieur Ménard comme représentant du Lac Bataille. Monsieur Ménard n'est pas présent à la réunion pour accepter ou refuser donc son nom sera gardé pour nomination l'an prochain.

Monsieur Mueller se présente et indique qu'il aimerait s'offrir pour remplacer Glen Wittur.

Marc Vincent propose la liste tel qu'amendée et Jean-Louis Allard le seconde. La liste est adoptée à l'unanimité.

Jean-Louis Allard fait une motion pour un vote de remerciements aux membres sortants.

8. Mot du Nouveau Président

Le nouveau Président se présente et explique brièvement ses buts pour l'année à venir.

9. La réunion est ajournée à 12h00.

PERKINS SUR LE LAC PROPERTY OWNERS' ASSOCIATION

Minutes of the Annual Meeting held at the Community Beach  
at Battle Lake, September 1, 1985 at 10:00

1. Fifty-two members signed the attendance sheet.
2. The minutes of the Annual Meeting of September 2, 1984 were read and adopted unanimously.
3. The Secretary-Treasurer gave a verbal interim report on the finances of the Association. As of January 1, 1985, we had \$5793.75 in bank. As of September 1, 1985, we have \$7101.64 in bank.
4. The President welcomes Mr. Béland, a representative of the Mayor of Val des Monts. Mr. Béland discussed the situation concerning the garbage. He indicates that he will try to obtain additional boxes for the garbage and repair the existing boxes.
5. The President reports on the activities since the last Annual Meeting:

- a) Environment: The Municipality has undertaken a contract with CRO to study the waters of Battle Lake, Barnes Lake and Rhéaume Lake. 132 tests were performed and the results will be given to the owners individually. A global report shall be circulated in the form of a bulletin.

Fapel has mentioned a program to plant shrubs wherever necessary to assist in the purification of the water in our lakes.

- b) Roads: We have spent \$1170 for repairs performed on the road at Barnes Lake.

We have allotted \$2500 for repairs to be performed on the road which leads to North Rhéaume and Deer Lakes.

- c) Community Beach: The sign has been placed on the beach.

6. Discussion Period:

Mention was made of guns. The President indicated that he has requested that the Municipality place signs indicating "No guns" with a fine at the bottom.

Another bulletin will be circulated outlining the do's and don't's on the Domaine.

It is suggested that a sign be place at Blackburn Road indicating the entrance to "Perkins Sur le Lac".

Len Kowalik suggests that a Bulletin Board be placed at the entrance to the Domaine. All are in favour.

7. Elections: In the absence of Jean Fournier, Luc Couture is named Election President.

He reads the list as proposed at the Executive Committee meeting on August 31, 1985, as follows:

President	Charles Ferland
Treasurer	Daniel Mondor
Secretary	Sylvie Mondor
Barnes	Len Kowalik
	D. Waugh
	Bill Totten
Bataille	Gwen Hazen
	Bernard Rochon
	L. Surch <u>M. Vincent</u>
Rhéaume	Raymonde Garon
	Glen Wittur (subst.)
	Luc Couture
Deer	Ian White
Corrigan	Stuart Beaty
Maskinongé	Phil Zerr

Marc Vincent nominates Mr. Ménard as representative of Battle Lake. Mr. Ménard is not present to agree or disagree to his nomination so his name will be kept on file for next year.

Mr. Mueller presents himself and indicates that he would like to replace Glen Wittur.

Marc Vincent makes a motion to adopt the list as amended and is seconded by Jean-Louis Allard. The list is accepted unanimously.

Jean-Louis Allard makes a motion for a vote of thanks to the exiting representatives.

8. Word from the New President

The New President presents himself and briefly explains what his aims are for the year to come.

9. The meeting is adjourned at 12:00.

1/9/85

(52)

Pat & Yves Prigent	La Bataille
EDNA & IAN WHITE	CHEVREUIL
JOAN & JACK KENNEY	LAC BATAILLE
Len Kowalik	Barnes
DOUG & SHEILA WAUGH	"
HAROLD GODDING	BARNES
CLIFF GODDING	do.
Therese Paiement	Rheume
Muriel Warner	Barnes
H. Kozlowski	Rheume
LAURENT ROY	Rheume
JENIS CHAROT	BATAILLE
Simon Veilley	Rheume
GERRY MUELLER	RHEAUME
GIL BOYCE	RHEAUME
Indri Foster	BATAILLE
Georges Rollon	BATAILLE
Lawrence And	BATAILLE
Stuart Hamon	Bataille
ANDY DOMOKOS	BATAILLE
CHARLE FERLAND	Barnes
BELAND GILLES	MUNICIPALITE conseille
Dennis & Roland Brunette	Barnes
Luce & Paulette Canture	Rheume
Robert Edmonds	Bataille
Vivian Barker	La Bataille
Glenn Barker	La Bataille
Gwen Hazen	La Bataille
Jean McKenna	Rheume
Don McKenna	Rheume
Bill Gagnon	Bataille
Alan Gagnon	Rheume
Sylvie et Daniel Mondor	Bataille
Jean Germain	Bataille
PAUL DELISLE	Bataille

28/1/11

Marc-A. Vincent (M.A. Vincent)	Bataille
Ann Mongeon	Battell,
Francoise Lalonde	Bataille
Jean-Louis Allard	Jean Bataille
John Westeinde	Rheume
Georges Gauthier	Bataille
Mr R. Walsh	Battle
Arthur Trauer	Rheume

Total 50

Wendy & Heather Hodgkin LAC RHEAUME